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ACTA D’ASSEMBLEA DE BARRI 

1. Dades generals 

 Barri: El Centre 

 Data: dilluns 15 de juliol de 2024 

 Hora: 19h 

 Lloc: Parc Central 

 Regidor/a de barri: Javier Romero 

 Assistents a la reunió: 39 persones 

 Assistents de l’equip de govern: 

o Javier Romero: regidoria de barri del Centre, regidoria de Joventut, 

regidoria de Participació Ciutadana 

o Eunice Martín: regidoria de Serveis Socials, regidoria de Salut Pública i 

Consum 

o Victor Puntas: Cap de gabinet i protocol 

o Maria Antònia Borbón: vicealcaldessa, regidoria d’Habitatge, regidoria 

d’Hisenda i Gestió Tributària 

o Marc Giribet: alcalde 

2. Ordre del dia 

A. Salutació i benviguda. Informació sobre la regidoria de barri 

B. Seguiment de les accions al barri 

C. Punts d’actualitat municipal 

D. Torn obert de preguntes 

3. Punts tractats i acords 

A. Salutació i benviguda. Informació sobre la regidoria de barri 

El regidor de barri, Javier Romero, obre la sessió donant la benvinguda als i 

a les assistents a l’assemblea. Explica el funcionament de la sessió i recorda 

els objectius i horaris d’atenció de la regidoria de barri. 

B. Seguiment de les accions al barri 

i. Servei de zona blava 

El regidor de barri, Javier Romero, explica quines han estat les tasques 

realitzades més rellevants al barri, com el seguiment de les incidències al 

clavegueram de la Plaça Catalunya, la millora en la il·luminació del 

passatge de la Plaça Charlie Rivel, el desbrossament i tapat del canal 

obert del carrer Santiago Russinyol, entre d’altres. S’explica també que 
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resten pendents de realitzar altres accions, com la millora de la iluminació 

de Santiago Russinyol, les accions de reasfaltat d’alguns paviments o la 

remodelació de parcs del barri 

C. Punts d’actualitat municipal 

L’alcalde, Marc Giribet, exposa els temes d’aquest punt i tracta diversos 

projectes que futurament s’executaran a Sant Andreu de la Barca, com la 

construcció del nou CAP, la reforma de diversos parcs infantils o la nova 

escola bressol.  

També exposa els resultats de diferents estudis i accions com el nombre 

d’incidències rebudes a través de l’Hola Sant Andreu, els resultats de 

l’enquesta ciutadana de la Diputació de Barcelona o les actuacions policials 

exposades a la Junta Local de Seguretat. 

 

D. Torn obert de paraula 

V1: dubta de si el nou CAP és necessari, ja que amb la regularització de les cites 

prèvies el troba sovint buit i desaprofitat. 

E.G2.: s’explica que un dels motius pels quals algunes consultes es troben buides 

és perquè, per motius d’espai, s’han hagut de traslladar alguns dels serveis 

d’atenció a equipaments municipals com el Casal de la Gent Gran o l’Espai Jove, 

com els serveis de psicologia, nutrició o fisioteràpia. S’explica també que amb 

aquest nou espai es treballarà per recuperar serveis perduts com el servei de 

salut a la dona, que actualment es realitza a Martorell. 

V: explica que els terrenys a dalt del CAP, de propietat privada, no estan 

mantinguts i demana que caldria requerir al propietari el seu manteniment i 

perimetrat. 

E.G.: es prèn nota de la demanda. 

V: pregunta si s’estan aplicant més multes a les terrasses dels bars i restaurants 

per excedir de l’espai permès. Reclama també més contenidors al barri. Per 

últim, demana més vigilància al Passatge de la Llibertat, ja que sovint grups de 

                                                           
1 Abreviatura de veí/na, per garantir l’anonimat dels i de les assistents. 
2 Abreviatura d’Equip de Govern. 
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joves es reuneixen i fan soroll a la zona, i de vegades han accedit a la piscina de 

l’hotel. 

E.G.: es té constància de la problemàtica de les terrasses, augmentada arrel de 

les normative per COVID, i ja s’han aplicat sancions a alguns negocis del barri. 

En quant al nombre de contenidors, s’explica que no és la intenció del govern 

augmentar-ne, ja que es compremetrien més places d’aparcament, sino fer incís 

en el seu correcte ús (per exemple, amb el plegat del cartró). Per últim, s’anima 

als propietaris del passatge a instal·lar una tanca per evitar l’accés dels joves. 

V: demana informació sobre els projectes que s’estan realitzant pels joves 

E.G.: s’explica que actualment l’Ajuntament té el repte de donar resposta a una 

necessitat, l’oci (sobretot nocturn), que abans es donava a través dels negocis 

privats. Des de l’Ajuntament, i des de l’equip de Joventut en concret, ja s’ha 

treballat per dotar de contingut el calendari anual de l’Espai Jove, s’ha realitzat 

la Festa Jove, s’han programat sortides d’aventura i acampades gratuïtes, 

etcètera. De cara al futur, l’aposta de l’Ajuntament és dur a terme el projecte de 

l’Ateneu Jove, actualment ja en fase de treball amb l’Àrea Metropolitana, de 

manera que es pugui tenir llest el projecte de cara al final de mandat. 

V: demana major control en les ocupacions de les terrasses dels bars de davant 

de la biblioteca, ja que molts clients consumeixen de peu i dificulta el pas. 

E.G.: s’explica que el consum de begudes de peu està prohibit per ordenança, i 

s’informarà a la policia per què faci recordatori a aquests establiments. 

V: explica que a la plaça Charlie Rivel s’han trencat lames de la tanca per actes 

vandàlics, i reclama més jocs infantils per nadons. 

E.G.: es pren nota per demanar la reposició de les lames, i s’explica que s’han 

tingut en compte les diferents franges d’edat per la remodelació dels parcs 

infantils que s’han explicat. 

V: mostra la seva preocupació per l’estat de neteja de la zona de les Malvines 

durant la Festa Major. 

E.G.: s’explica que l’any passat ja es va reforçar el servei de neteja de la zona 

durant tots els dies de Festa Major, i fins i tot es va passar aigua amb 

ambientador després de la neteja diària. Tanmateix, l’equip de govern té clara la 
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observació rebuda per la ciutadania de manca de lavabos al recinte a l’enquesta 

de valoració i s’ha tingut en compte per la programació d’enguany. 

V: observa que, durant la Festa Major, les diferents parades d’artesania utilitzen 

un generador de combustible propi per la iluminació de la carpa, amb el risc i 

soroll que això suposa. Proposa que es puguin endollar a la xarxa elèctrica del 

carrer. 

E.G.: es prèn nota de la proposta. 

V: viu a Doctor Fleming 38 i comenta que el carrer està ple de fruits caiguts de 

les moreres, demana que es netegi almenys un parell de cops per setmana. 

Reclama també la dificultat d’estacionament ja que sovint furgonetes grans 

aparquen molt a prop dels guals, sense deixar espai. Per últim, comenta també 

que últimament s’ha trobat panerol·les al carrer. 

E.G.: es passa nota de les panerol·les per fer una actuació, i es recorda que el 

veïnat ha de contactar amb l’Ajuntament sempre que s’identifiquin i indicar la 

zona concreta. 

V: els veïns del carrer Pau Picasso esperen accions de rearranjament del seu 

carrer, comenten que fa 6 anys que es va traslladar la problemàtica. La veïna 

reclama també un centre ocupacional per les persones amb diversitat funcional. 

E.G.: es recorda que ja es va fer una reunió amb el regidor de barri i el regidor 

d’Urbanisme fa unes setmanes, i que arrel d’això el carrer Pau Picasso s’ha 

inclòs en el llistat de carrers que cal arreglar. Pel que fa al centre ocupacional, 

s’està treballant amb entitats del municipi per dur a terme un projecte conjunt. 

V: destaca l’incivisme a la ciutat, i demana que les denúncies vagin 

acompanyades de sancions i que aquestes no s’aixequin. 

E.G.: s’explica que hi havia centenars d’actes administratives pendents a 

l’Ajuntament, i que aquest equip de govern actuarà amb impunitat sobre 

l’incivisme. 

V: pregunta si la Torre de l’Esquer, al costat del Parc Central, és de propietat 

privada, i pregunta què cal fer davant aquelles persones que recullen fruits dels 

arbres del carrer. 

E.G.: explica que la torre és propietat de l’Ajuntament, però que no ha pogut 

incloure’s la seva remodelació al pressupost del Parc Central per alts 
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sobrecostos. En quant als arbres, l’any passat es va aixecar alguna acta per 

aquest fet però es troba controlat. 

V.: aprova la instal·lació de radars mòbils, pero demanar augmentar-ne a 

l’Avinguda Constitució, així com fer mesures de sorolls per la circulació. 

E.G.: explica la problemàtica amb els radars, i que es fan mesures trimestrals a 

diferents punts de la ciutat. 

V.: pregunta si els desperfectes de la rotonda de l’Avinguda Constitució amb via 

de l’Esport, recentment arreglada, han estat tots deguts a la celebració de la 

victòria de la Selecció Espanyola a l’Eurocopa. 

E.G.: s’explica que es va detectar prèviament un tros malmès pel que se suposa 

que va ser el cop d’un vehicle, però que la part majoritària dels danys van ser 

causats per la celebració, i s’exposa la desaprovació de l’Ajuntament en aquest 

tipus d’actes incívics. 

V.: demana més càmeres de vigilància a la ciutat. 

E.G.: s’explica que la majoria de càmeres que es projecta instal·lar són de 

detecció de matrícules, ja que aquelles que permeten el reconeixement facial 

han d’estar aprovades per un jutge i motivades en zones amb antecedents de 

delictes de sang. 

Sense més punts a tractar, es conclou l’assemblea amb el vist-i-plau dels i de les 

assistents. 

 

 


